

## 「知識產權管理人員培訓課程」(基礎課程) - 2019 年 6 月 17-18 日(兩天課程)

知識產權署將於 6 月 17-18 日再次舉辦「知識產權管理人員培訓課程」，以幫助「知識產權管理人員」及管理階層的員工在知識產權管理的能力上配合企業的整體發展策略。此課程由知識產權專業人士教授，切合一般中小企的業務需要，內容包括知識產權的基本概念、內地的知識產權管理與保護、版權及外觀設計、專利、商標的管理與開發、電子商貿的知識產權，以及香港的知識產權註冊及申請程序。參加者完成培訓課程後可獲發修習證書乙張。

### 詳情

- 日期： 2019 年 6 月 17 日及 18 日
- 時間： 上午 9 時 15 分至下午 5 時半
- 地點： 九龍塘達之路 72 號創新中心地下展覽館 1A+B
- 費用： 已參與「知識產權管理人員計劃」的企業代表可優先及以優惠價港幣 100 元報讀
- 授課語言： 廣東話
- 詳情及報名： [www.ip.gov.hk/ipmtp](http://www.ip.gov.hk/ipmtp)

\*\*\*\*\*

## IP Manager Training Programme (Fundamental Level) – 17-18 June 2019 (2 days)

The Intellectual Property Department will re-run the “IP Manager Training Programme” on 17-18 June to assist “IP Managers” and staff in managerial position to adopt good IP management into their overall business strategy and practice. The Programme will be conducted by IP professionals and cover topics conducive to the business operations of SMEs, such as “IP Fundamentals”, “IP Management and Protection in the Mainland”, “Management and Exploitation of Trademarks, Patents, Copyrights and Designs”, “IP in E-commerce” and “Registration and application procedure of IP rights in Hong Kong”. Participants will receive a certificate of attendance upon completion of the training.

### Details

- Date: 17-18 June 2019
- Time: 9:15 am – 5:30 pm
- Venue: Chamber 1A+B, G/F InnoCentre, 72 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, H.K.
- Fee: Enterprises participated in “IP Manager Scheme” can enjoy priority in registration and special offer at HK\$100
- Language: Cantonese
- Details and registration: [www.ip.gov.hk/ipmtp-e](http://www.ip.gov.hk/ipmtp-e)